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ZAB.0022.24.2024 

 

Protokół nr 10/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 8 sierpnia 2024 r. 

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1005 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 9/24 z dnia 30 lipca 2024 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. 

4. Wyrażenie zgody na dokonanie zmian w kalkulacji przewidywanych kosztów zadania 

pn. „Szkolenie dzieci i młodzieży w piłkę nożną realizowane przez MGKS 

„Lubraniec” realizowanego przez Miejsko – Gminny Klub Sportowy „Lubraniec”.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu 

o udzielenie zamówienia publicznego (Zakup samochodu osobowego).  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia jednostki 

organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia 

publicznego na sukcesywną dostawę oleju opałowego dla potrzeb jednostek 

organizacyjnych Powiatu Włocławskiego i Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

oraz powierzenia czynności kierownika zamawiającego.  

7. Rozpatrzenie wraz z przyjęciem treści aneksu na wykonanie robót w ramach zadania 

pn.: „Renowacja budynku Starostwa Powiatowego we Włocławku przy ul. Cyganka 

28 – Etap II”. 

8. Sprawy różne.  
- Wstępne wyrażenie zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Izbica 

Kujawska 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 9/24 z dnia 30 lipca 2024 r. 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pani Anna Jackowska – dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy.  Poinformowała członków Zarządu, że potrzeba zmian wprowadzonych niniejszą 

uchwałą wyniknęła z konieczności dostosowania zatrudnienia w Powiatowym Urzędzie Pracy 

we Włocławku do zmieniającej się sytuacji na lokalnym rynku pracy, a także sytuacji 

finansowej. Zmniejszyła się liczba zarejestrowanych osób bezrobotnych, Pracodawcy  

zgłaszają mniej ofert wolnych miejsc pracy i sygnalizują jednocześnie niedobory 

pracowników. Osoby pozostające w rejestrach bezrobotnych, często długotrwale, dysponujące 
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niskimi bądź żadnymi kwalifikacjami, wymagają stosowania wobec nich  narzędzi i metod, 

które sprostają ich nieustannie zmieniającym się potrzebom. Czynniki te mają wpływ 

na rodzaj podejmowanych działań kierowanych do osób bezrobotnych, stosowanych form, 

a także na potrzeby kadrowe poszczególnych komórek organizacyjnych tutejszego Urzędu. 

Zmiany dotyczą działu instrumentów rynku pracy, który zwiększono o dwa etaty kosztem 

działu ewidencji i świadczeń oraz centrum aktywności zawodowej, które pomniejszono każdy 

o jeden etat. Ponadto inaczej wyglądają kompetencje zastępców dyrektorów dotyczące 

poszczególnych działów. W tej sytuacji koniecznym stało się dostosowanie organizacji 

Urzędu do zmieniających się warunków rynku pracy. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 29/24 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku.   

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Marta Prylińska – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że w dniu 15 lutego 2024 r. 

pomiędzy Powiatem Włocławskim a Miejsko-Gminnym Klubem Sportowym „Lubraniec" 

zawarta została umowa na realizację zadania publicznego pn. „Szkolenie dzieci i młodzieży 

w piłkę nożną realizowane przez MGKS „Lubraniec". Zgodnie z §4 ww. umowy dopuszcza 

się dokonywanie przesunięć pomiędzy poszczególnymi pozycjami kosztów określonymi 

w kalkulacji przewidywanych kosztów, w wielkościach i na zasadach określonych 

w ogłoszeniu o konkursie tj. w trakcie realizacji zadania mogą być dokonywane przesunięcia 

w zakresie poszczególnych pozycji kosztów zadania w ramach środków przewidzianych 

w kalkulacji przewidywanych kosztów realizacji zadania lub jej aktualizacji. Przesunięcia 

skutkujące zwiększeniem danej pozycji kosztu powyżej 10% wartości kosztu wymagają 

zgody Zarządy Powiatu we Włocławku. W dniu 12 lipca 2024 roku Prezes Zarządu MGKS 

Lubraniec wystąpił z wnioskiem o akceptację zmian w kalkulacji kosztów realizacji przedmiotowego 

zadania. Jako uzasadnienie zmian wskazał, że w ramach otrzymanych środków oraz remontu stadionu 

piłkarskiego klub chce zastąpić wydatki przewidziane na ekwiwalent sędziowski wydatkami 

na transport na zawody i wynagrodzenie trenera. Zmiana nie ma wpływu na całościową kwotę 

dofinansowania. 
Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dokonanie zmian w kalkulacji 

przewidywanych kosztów zadania pn. „Szkolenie dzieci i młodzieży w piłkę nożną 

realizowane przez MGKS „Lubraniec” realizowanego przez Miejsko – Gminny Klub 

Sportowy „Lubraniec”. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Justyna Kłobukowska – p.o. naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że w terminie przewidzianym w 

specyfikacji warunków zamówienia i ogłoszeniu o zamówieniu, tj. do dnia 23 lipca 2024 r. do 

godz. 10:00 wpłynęła do zamawiającego 1 oferta. W dniu 23 lipca 2024 r. Komisja 

Przetargowa dokonała otwarcia oferty. W wyniku czynności badania i oceny ofert Komisja 

Przetargowa stwierdziła, że w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonym w trybie podstawowym zgodnie z art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 

2019 r. Prawo zamówień publicznych, dalej „pzp” pn. „Zakup samochodu osobowego dla 

Starostwa Powiatowego we Włocławku”, najwyżej ocenianą ofertę złożył wykonawca: 

„WĄTARSKI” Sp. z o.o., z Włocławka, z ceną oferty brutto: 230.155 zł, okresem gwarancji 
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na przedmiot zamówienia 24 miesiące oraz terminem realizacji: do 30 dni. Wykonawca 

zaoferował samochód marki Skoda Superb IV, rok produkcji 2024. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 30/24 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Justyna Kłobukowska – p.o. naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że Starostwo prowadzi wspólną 

obsługę w zakresie przygotowywania i przeprowadzania postępowań o udzielanie zamówień 

publicznych w takim zakresie przedmiotowym (dostawy, usługi, roboty budowlane), w jakim 

ich realizacja tworzy zobowiązania powiatu pokrywane z wydatków bieżących, których 

wartość jest równa lub przekracza kwotę 130 000 złotych, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy 

Pzp – dla wszystkich jednostek organizacyjnych z wyłączeniem Powiatowego Urzędu Pracy 

we Włocławku. Zasadnym jest objęcie postępowaniem, w tym przypadku również Powiatowy 

Urząd Pracy we Włocławku, na jego wniosek Zgodnie z § 4 ust. 2 uchwały Nr XIII/137/16 

Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 lutego 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych powiatu, ze zmianami, w indywidulanych przypadkach, na 

uzasadniony wniosek kierownika innej jednostki organizacyjnej, zarząd powiatu może 

zdecydować o powierzeniu przygotowania i przeprowadzenia postępowania tej jednostce.  

Zgodnie z §3 ust. 3 uchwała Nr LXI/464/23 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 

lata 2024 – 2040 ze zm., Zarząd Powiatu został upoważniony do przekazania kierownikom 

jednostek organizacyjnych uprawnień w zakresie zaciągania zobowiązań, określonych w ust. 

1 i 2. 

Starosta wskazał, że należy wziąć pod uwagę i przeanalizować zapis dotyczący zakupu, gdzie 

w większości jednostek może być realizowany przez sezon zimowy, ale po tym okresie ten 

zakres w kolejnych latach może ulec zmniejszeniu, ponieważ został pozytywnie rozpatrzony 

wniosek na wymianę źródeł ciepła i będzie podpisana umowa o dofinansowanie i w okresie 

letnim zadanie będzie realizowane.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 31/24 w sprawie wyznaczenia jednostki 

organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia 

publicznego na sukcesywną dostawę oleju opałowego dla potrzeb jednostek 

organizacyjnych Powiatu Włocławskiego i Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku oraz 

powierzenia czynności kierownika zamawiającego.  
 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że w dniu 11 lipca 2024 roku w Starostwie Powiatowym 

we Włocławku odbyły się negocjacje z wykonawcą – firmą BWD Sp. z o.o. z siedzibą 

w Fabiankach, a przedstawicielami Starostwa Powiatowego we Włocławku w sprawie 

wykonania robót i zwiększenia zakresu przy realizacji zadania pn.: „Renowacja budynku 

Starostwa Powiatowego we Włocławku. Zakres zwiększenia dotyczyć będzie wykonania 

poszczególnych zadań: Rozszerzenie systemu kontroli dostępu wraz z ponownym 

programowaniem, wykonanie dodatkowego okablowania oraz projektu zamiennego z nim 
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związanego, renowacja drzwi wewnętrznych wraz z ramami oraz wymiana zużytych szyldów 

i wkładek, wykonanie drzwi drewnianych stylizowanych niestandardowych 0,9 x 2,3 m., 

roboty wyburzeniowe i rozbiórkowe – zaniechane, zamurowania otworów i nowe ściany, 

wykończenia ścian roboty różnicowe, wykończenie sufitów – zabudowy pionowe, podłogi 

i posadzki – roboty różnicowe, montaż sufitów. Zgodnie z kosztorysem ofertowym wartość 

robót wynosi 58.145,22 zł brutto. W wyniku przeprowadzonych negocjacji wykonawca 

zamawiający określili wynagrodzenie za ich wykonanie na kwotę 55.479,49 zł brutto. 

Wykonawca przedłoży zamawiającemu kosztorys, który obok kosztorysu inwestorskiego oraz 

protokołu z niniejszych negocjacji stanowił będzie załącznik do aneksu umowy. Termin 

wykonania robót określono na dzień 15.08.2024 r. Uregulowanie wykonania i płatności 

powyższych robót nastąpi w drodze aneksu do umowy. Do wykonanych robót zastosowanie 

mają zapisy umowy podstawowej w szczególności w zakresie terminów i warunków 

gwarancji. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść aneksu na wykonanie robót w ramach zadania 

pn.: „Renowacja budynku Starostwa Powiatowego we Włocławku przy ul. Cyganka 28 – 

Etap II”. 

 

Ad. 8 Sprawy różne  

P.o. Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Jarantowicach pan Tadeusz Wiśniewski 

poinformował członków Zarządu, że zwrócił się  z pismem odnośnie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Izbica Kujawska. Sprawa dotyczy udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Izbica Kujawska na zadanie pn. „Budowa kolektora kanalizacji deszczowej przy 

ul. Augustowskiej” a także „Rozbudowa drogi gminnej nr 191731C  (ul. Augustowskiej) 

w Izbicy Kujawskiej” w celu rozwiązania problemu okresowego zalewania czterech 

nieruchomości zlokalizowanych przy ul. Narutowicza – najniżej położonych, 50% kosztów 

ceny przetargowej robót kanalizacyjnych jednak nie więcej niż 300.000 zł.  

Starosta dodał, że rzeczywiście po ulewach, które w ostatnim czasie mają miejsce jest 

problem zalewania kilku nieruchomości. Odbyło się wiele spotkań z mieszkańcami w dość 

szerokim gronie w ubiegłej kadencji z udziałem mieszkańców, ówczesnych radnych powiatu 

i padła deklaracja, aby w połowie sfinansować odwodnienie. Co prawda koszt miał być 

pierwotnie niższy, ale Gmina zdecydowała, że kompleksowo rozwiąże problem. W ocenie 

Starosty udzielenie pomocy jest zasadne. W dniu dzisiejszym jest to wstępna deklaracja, 

a dopiero będzie przygotowany właściwy projekt uchwały Rady Powiatu, po tym jak będzie 

znana konkretna wartość zadania.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie wstępnie wyraził zgodę na udzielenie pomocy finansowej dla 

Gminy Izbica Kujawska w wysokości 50% kosztów ceny przetargowej robót kanalizacyjnych 

jednak nie więcej niż 300.000 zł. 

Pani Aneta Kwarcińska zaproponowała, aby oświetlenie pozyskane po kradzieży trafiło na 

skrzyżowanie w m. Grodztwo. 

Pan Tadeusz Wiśniewski odpowiedział, że oświetlenie na terenie danej gminy jest zadaniem 

własnym gminy, a ponadto jeżeli zaistnieje konieczność ponownego montażu na ścieżce 

rowerowej przy drodze powiatowej Mostki – Kowal, to lampy muszą być zamontowane 

w tych samych miejscach i będą na stanie Powiatowego Zarządu Dróg przynajmniej przez 

okres gwarancji. Jeśli chodzi o oświetlenia, to generalnie należy uporządkować te sprawy 

jedną uchwałą i przekazać gminom, na terenie których dana inwestycja została zrealizowana. 

Pani Kwarcińska zgłosiła sprawę odwodnienia drogi powiatowej w m. Grodztwo w obrębie 

tartaku i 50 metrów wcześniej przy skrzyżowaniu.  
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Pan Wiśniewski odpowiedział, że odwodnienie jest wykonane w poboczu drogi i zostanie 

ponownie sprawdzone. Jeżeli właściciel gruntów przyległych tj. Gmina Kowal wyrazi zgodę, 

wówczas zostanie wykonane dodatkowe odwodnienie, ale z wyprowadzeniem wód na działkę 

gminną. 

Starosta podniósł, że trwają przygotowania do naboru w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, który trwa do 26 sierpnia br. Trzeba powiedzieć, że środki w tym naborze są  

dużo niższe niż w roku ubiegłym, natomiast są porównywalne do lat wcześniejszych. Po 

analizie punktowej powiat przygotowuje się do złożenia dwóch wniosków, tj. na drogę 

Wilkowice – Pustki Choceńskie i aby wykorzystać przygotowane dokumentacje to odcinek 

Zgłowiączka – Smogorzewo w ramach remontu. Mniejsze remonty i inwestycje to w odcinek 

Baruchowie, w Lubaniu odcinek i odcinek drogi w Boniewie, ale to w ramach własnych 

środków w roku przyszłym. Natomiast dwie kolejne dokumentacje dotyczą Brześcia 

Kujawskiego i Chodcza, ale to w ramach kolejnych naborów, ponieważ nie są jeszcze 

skończone. Pojawiają się środki finansowe w Narodowym Funduszu na inne zadania 

związane z termomodernizacją szkół nawet do 100% dofinansowania netto, ponieważ Vat nie 

jest kwalifikowalny.  

Pan dyrektor Wiśniewski zgłosił przedłużenie terminu realizacji wykonania dokumentacji 

projektowej na „Rozbudowę drogi powiatowej nr 2929C Osiecz Wielki – Chodecz” z uwagi 

na przedłużającą się procedurę uregulowania stanu prawnego działek. Powiatowy Zarząd 

Dróg złoży wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o nieodpłatne nabycie gruntów 

znajdujących się pod pasem drogowym. W związku z powyższym listopadowy termin jest 

nierealny. Druga ewentualność jest taka, że można zmniejszyć zakres. 

Pan Jan Ambrożewicz wskazał, że należy przy realizacji tego zadania wydzielić działki 

i wypłacić należyte odszkodowanie osobie prywatnej, ponieważ powiat chyba na to zapisane 

w budżecie środki. 

Starosta wyjaśnił, że w jego ocenie należy postępować zgodnie z zasadą gospodarności 

i nabyć działkę z mocy prawa poprzez decyzję wojewody. Wiadomo przecież że osoba 

fizyczna nie położyła asfaltu, żeby teraz jej za to płacić. To jest majątek państwowy i nie 

ważne kto kiedyś zarządzał tym majątkiem, dlatego podobnie jest w Lubrańcu, gdzie bardzo 

długo trwa odwołanie , bo nie wybudował mostu przysłowiowy Kowalski czy Nowak i nie 

będzie się płacić odszkodowania za wybudowanie mostu czy położenie asfaltu. Wydłużenie 

terminu jest realne i nie ma co skracać zakresu robót, trzeba przedłużyć umowę, bo jest na to 

czas, próbować nieodpłatnie przejąć działkę, a dopiero ja się nie uda to trzeba będzie myśleć 

o innym rozwiązaniu.  

Pan Jan Ambrożewicz podniósł, że pan dyrektor Wiśniewski powinien wiedzieć, czy 

wojewoda pośrednio stał się właścicielem tej działki i może powiatowi przekazać. Trzeba 

poszukać w dokumentach, bo być może właściciel już dawno wyraził zgodę, ponieważ to była 

poważna inwestycja.  

Pan Wiśniewski odpowiedział, że na to potrzeba czasu i należy postępować zgodnie 

z prawem i w pierwszej kolejności wystąpić do wojewody o przekazanie działki. Takich 

sytuacji jest dużo, ponieważ powiat w tym roku realizuje bardzo dużo inwestycji. Regulacja 

stanu prawnego jest regularnie realizowana. Jest też bardzo dużo zaszłości i te sprawy są 

porządkowane.  

Starosta dodał, że pracownik zajmujący się regulacją stanu prawnego działek, który jest 

zatrudniony w PZD ma rozeznanie do kogo należy działka, ponieważ jest bardzo skrupulatny 

w tym co robi. 

Wicestarosta pan Karol Matusiak zapytał na jakim etapie jest dokumentacja obiektu 

mostowego na rzece Zgłowiączka na drodze Zgłowiączka - Żydowo? 
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Pan dyrektor Wiśniewski odpowiedział, że dokumentacja jest na etapie finalnym. Założenia 

techniczne i architektoniczne są wykonane. Pozostaje część formalna związana z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę obiektu. 

Starosta wskazał, że odnośnie mostu, to jest wykonywana dokumentacja i będzie skończona 

w tym roku, a jeżeli w lutym będą środki z rezerwy, to zapewne będzie można z nich 

skorzystać.  

 

Ad. 9 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1045 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.   

    

 

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski            .............................................. 

                                                         Karol Antoni Matusiak        ...………………………….. 

                                                         Jan Ambrożewicz                ....………………………….. 

                                                         Anna Sława Kozłowska       …………………………….  

                                                         Aneta Kwarcińska               …………………………….. 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 
 

 


